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Behandling og Referat:

1. Formalia

1.1.Åbning
1.2. Valg af dir/gentog referent

Ad 1.1.

Formad Peter Kristensen bød velkommen til generalforsamlingen.

Ad 1.2.

Jørgen Torpe Kann blev valgt til dirigent.

Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen var lovlig indvarslet og

beslutningsdygtig i henhold til vedtægterne.

Forretningsorden blev godkendt.

Helle Møll blev valgt som referent.

2. Kredsbestyrelsens beretning

Retning (GF-bladet side 3-9) blev fremlagt af Peter Kristensen.

Kommentarer:

Finn Nielsen;

God beretning, vi kom vidt omkring. Hele

flygtning/indvandrerproblematikken er en katastrofe hvordan vi behandler

dem.

Vedr, kommunernes økonomi — over 10-12 år har de varslet besparelser på

2% nu sker det så men med 10-12%, hvorfor siger pædagogerne ikke at nu er

nok nok?

Kontingentforhøjelse i en periode, hvor vi har mange penge i både forbund

og kreds?

Hvad gør vi når lønstrukturkomiteen kommer med sin rapport? Regeringen

har ikke afsat penge og skal det ske blandt organisationerne, så sker der

heller ikke mere.

Pia Grabe:

Tak for en god beretning. Forventede traditionen tro at seniorerne ikke blev
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nævnt, men nej da!

Seniorsektionens arbejde er afhængig af alle jer til stede. Husk at gøre jeres

kolleger obs på at fortsætte medlemskab af faglig organisation som

seniormedlem. Her er indtil flere arrangementer som man kan deltage i og

det koster kun 32,50 pr. måned, samtidig er vi en del af Faglige Seniorer i

Aalborg som rummer 12.000 medlemmer og er her alle aktiviteter målrettet

sen iorerne.

Peters svar;

Ingen politiskparti når jeg står her! Ved folketingsvalg skal der fokus på hvor

skidt vi behandler flygtninge/indvandrere. Glade for at vi har fundet en vis

anstændighed, men er det kun fordi de ligner os?

Omkring budgetter, så hed det tilbage i ‘13— Invester før det sker.

Kommunernes Kontakt Råd som styrer boformernes takster m.m. tænkte

anderledes.

Cmvi kunne forud se inflation — nej. Krigen har ændret verdensbilledet og vi

rammes meget forskelligt. Og herunder skete også diskussionen omkring

kontingent, det var en anden tid.

Vedr. lønstrukturkomiteen, så skal de have kamp til stregen.

Seniorpolitik handlede om hvordan stopper man og hvordan får vi dem ud

fra arbejdspladserne, nu handler det om meget mere og andet bla. hvordan

får vi dem til at blive længere på arbejdspladsen.

Henrik Flyvbjerg;

Kontingentforhøjelsen, stor forventning at den tages af bordet. Vi skal i

stedet sætte tæring efter næring.

Ellen Rasmussen;

Mange diskussioner om kontingent, vi må slanke forbundet/SLC.

Nanna Egidiussen;

Mega stolt af mit fag, men dybt frustreret. Det er samme fortælling om faget

de sidste 5 år. Vi skal italesætte, hvorfor vi arbejder med det vi gør. Vi skal

have boksehandskerne på, sindssygt meget at være stolte af, vi skal bare

råbe op.

Peters svar;

Vi skal have vekslet tiden brugt på administrative opgaver til andre opgaver.

80% af dokumentation var cover my hvad er til gavn for borgeren? Vores

fokus skal være hvordan får vi skabt mere tid til det tætte borgerarbejde.
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Lønstrukturkomiteens rapport forventes inden udgangen af 2022, men den

afventer sikkert valget.

Glæder mig til at arbejde med kongrestemaet Socialpædagogisk faglighed

forandrer liv.

Beretningen blev godkendt.

3. Regnskab 2021

René Zimmer fremlagde regnskabet for 2021 (GF-bladet side 10-11)

Kommentarer:

Finn Nielsen;

Regnskab og oprindeligt budget flot ramt, hvorfor skyder revideret budget så

meget ved siden at?

Rene’s svar:

Det reviderede budget er et udtryk for, at vi gerne ville sætte aktiviteter i

gang, men endnu en gang blev vi bremset af Corona.

Anne Schouw;

Kritisk revisor. Har ledet uden held, men ikke fundet noget. Synes det er godt

med stolelift, selvom den kører lidt langsomt.

Vedr. kontingent så er FOA 167 kr, billigere, så ønsker ikke

kontingentstigning.

Henrik Flyvbjerg;

Fint regnskab, glæder mig, at vi har så stor en formue, tror der bliver brug for

pengene i forbindelse med DK24.

Regnskabet blev godkendt

4. Indkomne forslag

Ingen forslaget indkommet.

Katharina har dog sendt et forslag ind, men som ikke hører til her. Det

handler om kompetencefonden og Ønsket om andre former for uddannelse

end dem som allerede er godkendt. Udvidelsen ligger ikke her, men et andet

sted, typisk i forbindelse med OK-forhandlingerne, så vi tager det med
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videre -

5. Fremtidigt arbejde

Kathja orienterede om hovedpunkterne (GF-bladet side 12-13)

Kommentarer:

Else Overbye;

Synes der mangler noget omkring dokumentation og fokus på dette.

Kathja’s svar;

Meget af det ligger i vores projektet Fokus på Faget.

Pia Helene Ulrik;

Brug for at sætte Fokus på Faget og noget økonomi ind i det også. Måske får

vi denne gang et slogan som sætter sig fast.

Kathja’s svar;

Enig. Ud over Fokus på Faget har vi også gang i et kommunikationsprojekt

sammen med kreds Bornholm. Vi skal stille spørgsmålet; Hvad hvis vi ikke var

her, hvad så?

Fremtidigt arbejde godkendt.

6. Budget 2023

René gennemgik forslaget og lavede nedslag i noterne (GF-bladet 14-18)

Kommentarer;

Finn Nielsen;

Forstår ikke nedsat indtægt, når der er medlemsfremgang på 376?

Ønsker vi afsætter en pulje på 1 mio. til 01<24 under fremtidigt arbejde.

Peters svar:

Medlemstallene på landsplan er stabile, Men forskellen på de forskellige

medlemsgrupper har betydning for tilskudsberegningen fra SLC.

Pulje til OK kan vi anskue forskelligt. Bestyrelsen bruger de penge der skal til.

Men der kan laves anbefaling at bruge de nødvendige midler til evt. OK.

Finn Nielsen;

Kan sagtens leve med, at der ikke sættes midler af, men hvilke aktiviteter vil

bestyrelsen igang sætte?
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Peters svar;

Vi kender ikke rammen for forhandlingerne og det arbejde som er omkring

det, det afhænger også af om der gives 5 mia eller 0.

Forsamlingen tilkendegav, at den vil se positivt på, at bestyrelsen allerede i

2023 iværksætter de aktiviteter og afsætter nødvendige midler til aktiviteter

knyttet til DK2024.

Renes afslutning:

Bestyrelsen kan altid beslutte at i gang sætte forskellige aktiviteter.

Medlemsudviklingen er noget vi hele tiden er obs på.

Budget 2023 vedtaget.

7. Afslutning

Peter Kristensen afsluttede generalforsamlingens formelle del.

Dirigent/er: Jørgen Torpe Kann

Referent: Helle Møll

Bilag til mødet: Generalforsamlingsbladet 2022 samt forretningsorden

Jørgen Torpe Kann Peter Kristensen
Dirigent Kredsformand
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